Revision Number: 5.0 Revision Date: 10/01/2023

Philip Morris Investments B.V Jordan recognize that Environment, Health and Safety (EHS) is a key value in the organization and believes that excellence in EHS practices contribute to long term business success. We aim to conduct our Operations with respect and care for the environment, health and safety of the various stakeholders where were operate.

In conformance with our PMI P&P 8-C and PMI Health and Safety policy and PMI Environment Sustainability Commitment. We are fully committed to:

- To provide safe and healthy working conditions for the prevention of work related injuries and ill
 health, while eliminating hazards and reducing risk.
- To consult our employees and where they exist business partners.
- To involve each employee through our Mission Zero Program, BECAUSE WE CARE.
- To protect the environment by reducing the production waste and encouraging wherever possible elimination, reuse, recycle and ensure safe and effective disposal.
- To sustain the usage in our water.
- To meet all applicable laws and PMI EHS requirements.
- To implement a systematic approach to ensure the continual improvement of EHS management system to enhance EHS performance with full transparency in performance reporting.
- To meet all ISO and AWS standards and ensure that all PMJO manufacturing are certified against ISO 14001:2015, ISO 45001:2018 & AWS International Water Stewardship Standard v2.0.

The EHS policy is executed through the implementation of PMI EHS requirements. Those requirements are appropriate to the purpose, size and context of PMJO manufacturing and to the specific nature of our OH&S opportunities as well as the nature, scale environmental impacts of our activities, products; the EHS requirements will be reviewed periodically and amended as required.

Our Top management formulate EHS objectives and targets through the OGSM, EHS performance and EHS manufacturing commitments' adequacy are reviewed during the management reviews, which within if observed, any non-conformance will be brought for prompt attention and resolution.

Philip Morris Investments B.V Jordan Environment, health and Safety Commitment is available and communicated to all related parties and Employees who should be aware of its content and regularly reviewed for the continual improvement and suitability.

Director manufacturing ME&A

Ozgur Sevim

رقم المراجعة: 5.0 تاريخ المراجعة: 10 /كانون الثاني/ 2023

تدرك شركة فيليب موريس الأردن أن البيئة والصحة والسلامة (EHS) هي قيمة أساسية في الشركة وتؤمن بأن التميّز في ممارسات البيئة والصحة والسلامة (EHS) يساهم في نجاح الأعمال على المدى الطويل.

نهدف إلى إجراء عملياتنا باحترام ورعاية للبيئة والصحة والسلامة لأصحاب المصلحة المتعددين الذين تم تشغيلهم.

ووفقًا لسياسات شركة فيليب موريس العالمية (سياسة الامتثال P&P 8-C وسياسة الصحة والسلامة واستدامة البيئة). نحن ملتزمون تمامًا ب:

- توفير ظروف عمل آمنة وصحية للوقاية من الإصابات المرتبطة بالعمل والاعتلال الصحي، مع إزالة المخاطر وتقليل الخطر.
 - التشاور مع موظفينا وشركاء العمل.
 - شمل موظفين الشركة بنظام الصحة ولسلامة والبيئة من خلال برنامج Mission Zero الخاص بنا، ولأننا نهتم.
- حماية البيئة عن طريق الحد من تالف الإنتاج والتشجيع حيثما أمكن على التقليل وإعادة الاستخدام وإعادة التدوير وضمان التخلص الآمن والفعال.
 - المحافظة على استخدام المياه.
 - الإلتزام بجميع القوانين المحلية المعمول بها ومتطلبات البيئة والصحة والسلامة لشركة فيليب موريس العالمية.
- ▼ تنفيذ نهج منتظم لضمان التحسين المستمر لنظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لتعزيز الأداء ضمن الشفافية الكاملة في تقارير الأداء.
- الإلتزام بجميع متطلبات ISO &AWS والتأكد من استمرار الحصول على شهادات ISO 14001: 2015 و ISO 45001 و ISO 45001. 2018 و2018 AWS International Water Stewardship

يتم تنفيذ سياسة البيئة والصحة والسلامة من خلال الالتزام بمتطلبات الصحة والسلامة والبيئة. هذه المتطلبات مناسبة لغرض وحجم وأعمال التصنيع في شركة فيليب موريس الأردن ووفقاً للطبيعة المحددة لفرص تحسين الصحة والسلامة المهنية وكذلك التأثيرات البيئية للأنشطة والمنتجات لدينا؛ سيتم مراجعة متطلبات البيئة والصحة والسلامة بشكل دوري وتعديلها على النحو المطلوب.

تقوم إدارتنا العليا بصياغة أهداف البيئة والصحة والسلامة (EHS) من خلال أهداف واستراتيجيات الشركة وأداء البيئة والصحة والسلامة والضوابط المتعلقة بالتصنيع، ومراجعتها خلال اجتماعات الإدارة، وفي حالة وجود عدم مطابقة ستقوم الإدارة بالاهتمام الفوري وإيجاد الحلول المناسبة.

سياسة البيئة والصحة والسلامة لشركة فيليب موريس الأردن متاحة وتم تعميم محتواها على جميع الأطراف ذات الصلة والموظفين الذين ينبغي أن يكونوا على دراية بمحتواه ومراجعتها بانتظام من أجل التحسين المستمر والاستدامة.

Director Manufacturing ME&A

server !

Ozgur Sevim

Na'ur, Umm Albasateen road - Madaba Triangle, P.O. Box 1875, Amman 11941, Jordan T:+962 6 479 4000, F: +962 6 479 4001, +962 6 479 4002